
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ a MŠ Konská, ktorá sa uskutočnila        

dňa 18.06.2019 o 16:00 hod.                                                                                 

v sídle Rady školy – Školská ulica 399/7, 013 13 Konská – Rajecké Teplice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Informácia o zápise žiakov do 1. ročníka 

3. Správa o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2018 a oboznámenie členov rady 

školy s rozpočtom na rok 2019 

4. Výberové konanie na funkciu riaditeľa školy 

5. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

v školskom roku 2019/2020 

6. Prerokovanie a schválenie učebného plánu na rok 2019/2020 

7. Informácie o krúžkovej činnosti 

8. Aktuálne problémy ZŠ a MŠ 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Diskusia, rôzne 

12. Uznesenie 

13. Záver 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia: 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy viedla predsedníčka Rady školy pri  ZŠ a MŠ Konská pani Ing.arch. 

Kristína Kováčová. Na úvod konštatovala, že: 

- prítomných je 8 členov, 

- ospravedlnení 1 člen. 

Rady školy a v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a štatútu RŠ je schopná platne sa 

uznášať. Zároveň oboznámila prítomných s programom zasadnutia, kde bol následne 

Program rady školy odsúhlasený: 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Informácia o zápise žiakov do 1. ročníka 



3. Správa o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2018 a oboznámenie členov rady 

školy s rozpočtom na rok 2019 

4. Výberové konanie na funkciu riaditeľa školy 

5. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

v školskom roku 2019/2020 

6. Prerokovanie a schválenie učebného plánu na rok 2019/2020 

7. Informácie o krúžkovej činnosti 

8. Aktuálne problémy ZŠ a MŠ 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Diskusia, rôzne 

12. Uznesenie 

13. Záver 

Hlasovanie : schválenie programu zasadnutia RŠ – za: 8   zdržal sa: 0  proti: 0  

Program bol jednohlasne schválený. Zapisovateľom bola poverená Ing. Mgr. Henrieta 

Jachymová, overovateľ Mgr. Monika Vysoká. 

K bodu 2: 

Informáciu o zápise žiakov do 1. ročníka predniesla riaditeľka Základnej a Materskej školy 

pani Mgr. Monika Vysoká. 

Celová správa je k nahliadnutiu u pani riaditeľky Mgr. Moniky Veselej. 

 

K bodu 3: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. 

Monika Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom informácie o čerpaní financií školy 

za rok 2018 a zároveň boli členovia rady oboznámení s rozpočtom školy na rok 2019. Obe 

správy sú k dispozícií k nahliadnutiu. V prílohe Správy za rok 2018 sú aj presné príjmy 

a výdaje.  

K bodu 4: 

Bolo zhodnotené výberové konanie na funkciu riaditeľa školy ako úspešné. 

 

K bodu 5: 

Riaditeľka pani Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o školskom roku 2019/2020, 

o stave žiakov, o personálnom obsadení školy, fungovaní školského klubu detí a školskej 

jedálne, taktiež o prítomnosti asistenta.  Správa je prílohou tejto zápisnice. 



Škola poslala aj Dôvodovú správu na zastupiteľstvo pre návrh na zaradenie do druhého pásmo 

dotácie na stravovanie, ako dôvod je uvedené zvýšenie potravín. 

Riaditeľka školy po dohode s vedúcou školskej jedálne navrhla zaviesť poplatok 20€ pre 

stravníkov ako zálohu na zaplatenie stravy. Dôvod je neprítomnosť žiaka na vyučovaní 

a neodhlásenie zo stravy, kedy škola za neho nedostane dotáciu od štátu. 

 

K bodu 6: 

Riaditeľka pani Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o učebnom pláne na školský 

rok 2019/2020. Ten je k nahliadnutiu u pani riaditeľky. Zmenu delenia jazykov, t.j. 

1.alternatíva anglický jazyk a 2.alterntíva iný jazyk. 

 

K bodu 7: 

Riaditeľka pani Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o krúžkovej činnosti na 

školský rok 2019/2020, informovala o využití vzdelávacích poukazov a zároveň predniesla aj 

spoluprácu s obcou v rámci jednotlivých krúžkov. 

K bodu 8: 

Riaditeľka pani Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o aktuálnych problémoch 

základnej a materskej školy: 

- Areál školy špinavý, problém s vykonávaním veľkej potreby detí na školskom dvore – 

apelácia na rodičov, 

- Bezpečnosť na dopravnom ihrisku – problém s osadením dopravných značiek,  

- Prevádzka materskej školy počas prázdnin je pozastavená, z dôvodu prestavby 

a prístavby k základnej školy. 

 

K bodu 9: 

Diskusia: 

- Informácia zriaďovateľa o chystaných akciách obce a následná spolupráca školy s obcou 

– kultúrny program detí ZŠ a MŠ. 

- Prestavba základnej školy. 

- Krúžková činnosť  - možnosti aj mimo školu. 

 

K bodu 10: 

Uznesenie: 

 Bod č.2 



Rada školy berie na vedomie Informáciu o zápise žiakov do 1. ročníka. 

 Bod č.3 

Rada školy berie na vedomie Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2018.  

 Bod č.4 

Rada školy berie na vedomie výsledok výberového konania na funkciu riaditeľa školy. 

 Bod č.5 

Rada školy berie na vedomie personálne obsadenie školy. 

 Bod č.6 

 Rada školy berie na vedomie Učebný plán na školský rok 2019/2020 a zmenu delenia 

jazykov, t.j. 1.alternatíva anglický jazyk a 2.alterntíva iný jazyk. 

 Bod č.8 

Udržiavať areál školy v čistote a poriadku – zodpovednosť po skončení prevádzky školy na 

rodičoch. 

Hlasovanie: 

Za: 8 členov RŠ 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Ospravedlnení: 1 

Hostia: 2 

 

Zapísala:   Ing. Mgr. Henrieta Jachymová ................................................  

Predseda Rady školy: Ing. Arch. Kristína Kováčová ................................................  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská: Mgr. Monika Vysoká  .............................................  

 

 

V Konskej, dňa 18.06.2019 

 

  


